
Guidelines 'Projects'

Contributions in the section 'Projects' describe recent or planned projects within the field of 

cultural heritage on paper and related materials that are of interest to the readers of the 

Journal of Paper Conservation. Publication in this section does not require a research part. 

Contributions will be edited for content and language, but not peer-reviewed.

Besides descriptive photos (horizontal format, even number), contributions in this section 

should contain: 

- Title

- Author(s)

- Text: Objectives of the project

- Text: Project context: What makes this project so remarkable for the target goroup? 

- Text: Duration of the project, partners, funding organizations

- References regarding the project (if applicable, e.g. project website)

- Contact address (including phone and mail) 

- Figure captions (please keep them short)

Guidelines “Projects”

Beiträge der Rubrik “Projects” beschreiben aktuelle oder geplante Projekte auf dem Gebiet 

der Erhaltung und Erforschung unseres Kulturerbes auf Papier, die von Interesse für die 

Leserschaft des Journal of Paper Conservation sind. Eine Veröffentlichung in dieser Rubrik 

erfordert keinen wissenschaftlichen Teil. Beiträge werden redaktionell bearbeitet (Inhalt, 

Sprache), aber nicht peer-reviewed. Deutsche Beiträge werden ins Englische übersetzt und 

in der Zeitschrift publiziert. Die deutsche Version des Beitrages ist auf der Website der IADA 

für IADA Mitglieder einsehbar www.iada-home.org.

Neben illustrativen Photos (Querformat, gerade Anzahl), sollten Beiträge dieser Rubrik 

folgendes enthalten:

-     Titel

- Autor(en) 

- Text: Projekt Zielstellung

- Text: Projektinhalt - Warum ist dieses Projekt besonders wichtig und interessant für 

die Zielgruppe? 

- Text: Dauer des Projektes, Partner, Sponsoren 

- Referenzen (soweit vorhanden, z.B. Projektwebsite) 

- Kontaktadresse (inkl. Telefon und mail) 

- Bildunterschriften (bitte sehr kurz halten) 
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